
 
Week #13 
Een nieuwe update vanuit DeventerWint, inclusief onze agenda voor de komende week.  

We hopen jullie hiermee op de hoogte te houden van al onze activiteiten, die soms achter de 

schermen plaatsvinden. 

 

Belangrijkste punten 
Het bestuur stelt zicht voor: bestuurslid Renske Zieverink                                                 

 

“Beste buurtgenoten, ik ben 

Renske en sinds 3 jaar woon ik met 

mijn man Bjorn in deze prachtige 

wijk. In het dagelijks leven ben ik 

programmamanager voor de zeven 

Santeon ziekenhuizen. In dit 

samenwerkingsverband houden we 

ons bezig met het verbeteren van 

onze zorg. Mijn verantwoordelijk-

heid is o.a. het opzetten van ons 

gezamenlijke data- en analyse-

platform om inzichtelijk te maken 

waar deze verbeterpunten zitten. Naast deze uitdagende baan ben ik in de weekenden vaak 

te vinden in de buitengebieden voor een wandeling en nu het openwater seizoen weer 

begint, zwemmen in Bussloo. Na de lockdown ben ik vast ook weer met enige regelmaat te 

vinden in de binnenstad op een van de mooie terrassen voor een kop koffie of glas wijn. 

Sinds enige maanden besteed ik het merendeel van mijn vrije tijd aan DeventerWint. Ik 

maak me zorgen over de mogelijk effecten van deze industriële turbines op onze wijk, 

natuur, maar bovenal op onze gezondheid. Verduurzaming mag in mijn ogen niet leiden tot 

een verslechtering van onze gezondheid, maar zou dit moeten versterken! Binnen Deventer 

Wint hou ik mij met de werkgroep Communicatie bezig met deze nieuwsbrief, maar ook 

andere acties die we vanuit DeventerWint initiëren. Ik krijg enorm veel energie van alle 

creativiteit tijdens onze wekelijkse vergaderingen en kan oprecht zeggen dat DeventerWint 

ervoor heeft gezorgd dat ik in contact heb kunnen komen met hele gave mensen met veel 

kennis en passie in onze wijk. Wil je een keer een (digitale) kop koffiedrinken? Van gedacht-

en wisselen? Graag! Alleen samen kunnen we dit doen!” Hartelijke groet, Renske 



Laat je stem horen! 

We hebben inmiddels meer dan 1.480 ondertekeningen van onze petitie ontvangen! Het is 

nog steeds mogelijk om te tekenen, dus vraag je buren, vrienden, kennissen om dit ook te 

doen. Uiteraard mogen mensen buiten Deventer, die het met ons eens zijn, ook tekenen. Hoe 

meer handtekeningen, hoe beter we de gemeente Deventer kunnen overtuigen van onze 

standpunten: > TEKEN HIER DE PETITIE < 

 

Donatie 

Om enige slagkracht te hebben en snel in beweging te kunnen komen, is een ‘potje’ voor o.a. 

acties en juridische bijstand onmisbaar. Om te voorkomen dat we bij elke actie opnieuw bij 

iedereen aan moeten kloppen, vragen we jullie een duit in dit zakje te doen in de vorm van 

een donatie via bankrekening: NL65RBRB8834653424 t.n.v. DeventerWint, dhr. O. vd Eeden 

& H. Klein. Velen hebben al aan ons verzoek gehoor gegeven en gedoneerd. Dank daarvoor!  

Actiepunten 
  

De Stuurgroep heeft in haar vergadering een uitgave van max. 250 euro om nieuwe flyers te 

gaan drukken goedgekeurd. Deze willen wij in Het Bramelt en op de markt op Winkelcentrum 

Colmschate verspreiden.  

• De werkgroep Juridische zaken is gevraagd om verder over haar rol na te denken 

wanneer er een contract met een jurist zal worden gesloten. 

• Aan de financiële commissie is gevraagd door te gaan met het aanvragen van een 

rekening op naam van de stichting. Daarna zal de rol van de financiële commissie 

opnieuw bekeken worden, omdat de tekeningsbevoegdheid van een stichtings-

rekening bij het bestuur zal komen te liggen. 

• Er zal in de komende weken opnieuw gekeken worden naar inspreekthema’s t.b.v.  

de gemeentelijke inspreekavond, die vooralsnog gepland zal worden in mei 2021. 

 

De werkgroep Alternatieven heeft een nieuwe lijst gemaakt voor Pondera, met nog 

openstaande vragen. Deze vragenlijst is naar de gemeente Deventer gestuurd en wij 

wachten op een reactie van de heren O. Hettinga, B. Noor en C. Verhaar.  Wij zijn bezorgd 

dat Pondera veel vragen door zal schuiven naar een volgende fase in het proces. 

• Ook heeft de werkgroep contact gehad met een vleermuisexpert, die aan het 

onderzoeken is of in ons gebied een bijzondere beschermde veermuis voorkomt. 

• Ook interessant om te weten is dat de gemeente Deventer aandeelhouder van het 

vliegveld Teuge is, en daardoor derhalve direct invloed kan uitoefenen op de 

aanvliegroutes, voor zover dat al niet vanuit het ministerie van Infrastructuur en 

Waterstaat gebeurt. Dit zou van invloed kunnen zijn voor de mogelijkheden voor 

plaatsing van windturbines in zoekgebied 8. 

 

https://deventerwint.nl/wat-kan-ik-doen/petitie-wieken-uit-wijken/


De werkgroep Lobby heeft in haar vergadering het volgende besproken: 

• De terugkoppeling van RES-participatiebijeenkomst van 29 maart jl. is vooral een 

formaliteit gebleken. Er is toegezegd dat de nog door te voeren wijzigingen in 

tekening en tekst met ons gedeeld zullen worden, voordat deze praatplaat over 

Colmschate naar de gemeenteraad van Deventer gaat. Als wij hier niet mee eens zijn 

zullen wij een eigen versie opstellen. 

• Inzake de windverkenning gaan de leden van de werkgroep met Bas Noor (lid van het 

projectteam) om de tafel zitten voor een expertsessie. De eerste meeting vindt 

plaatst op woensdag 7 april om 16:00 uur.  

 

De werkgroep Juridisch heeft nog wat aanvullende vragen aan een van de juristen gesteld 

alvorens er een besluit wordt genomen met wie wij een verbintenis aangaan. De juriste 

heeft aangegeven dat zij na de Pasen hierop terugkomt. 

 
 

De werkgroep Alternatieven stelt zich voor: “Hallo, wij zijn de werkgroep Alternatieven.   

Wij bestaan momenteel uit zeven personen waaronder sinds kort ook een 

vertegenwoordiger uit Epse.  Wij worden ondersteund door een externe adviseur. 

Sommigen van ons zetten zich ook nog in voor andere werkgroepen. We delen onze kennis 

en kunde op diverse vlakken, maar hebben allemaal gemeen dat we ons vastbijten in de 

uitdaging om de raadsleden van de gemeente Deventer ervan te overtuigen dat er ook 

andere oplossingen bestaan naast de nu voorgestelde plannen. Bovendien wordt er druk 

gewerkt om diverse feiten boven tafel te krijgen over de voorbereidingen van de gemeente 

tot nu toe. Wij trekken deze informatie hier en daar in twijfel en vergelijken deze kritisch 

met de informatie die wij zelf gevonden hebben.” 

Wat hebben we gedaan en wat blijven we doen? 

Wij proberen door middel van het uitpluizen van vele documenten, vanuit de RES, 

gemeente en natuur en gezondheid, veel informatie via het internet te verkrijgen, 

kritische vragen te stellen en te overleggen om alternatieve oplossingen aan te dragen 

voor de huidige plannen om windturbines zo dicht bij onze woonwijken te plaatsen. 

Onlangs heeft een gesprek plaatsgevonden met het adviesbureau Pondera vanuit  



DeventerWint. Onze werkgroep heeft hierbij een aantal kritische vragen gesteld aan 

Pondera over de gebruikte criteria en er is gevraagd naar een meer duidelijke opzet en 

aanvulling van de kaarten. En nog vele andere vragen die bij ons zijn gerezen naar 

aanleiding van gevonden informatie. Een deel hiervan is ondertussen besproken, de 

beantwoording van andere vragen is toegezegd door de gemeente en Pondera. 

Aan welke alternatieven denken we? 

• Wind op zee. Door als gemeente te investeren in windturbines op zee, zouden we 

aan vereiste energieopwekking kunnen voldoen, zonder veel gehinderde 

bewoners. 

• Eenzelfde turbine op een andere locatie, met meer wind, levert veel meer energie. 

Het probleem om op te lossen is namelijk de hoeveelheid geleverde energie en 

niet het geplaatste vermogen. 

• Zonnepanelen langs de snelweg, bijvoorbeeld op geluidsschermen. We hebben 

vanaf de afslag Deventer Oost tot aan de gemeentegrens (parkeerplaats 

Boermark) ruim 9 km aan snelweg, daar zouden veel zonnepanelen tussen passen. 

• Zonnepanelen op alle daken van Deventer en deze dan eventueel bij de industrie- 

en de agrarische sector aanvullen met kleinere windturbines, zoals bijvoorbeeld 

EAZ-molens, windwokkels en DutchVentus molens. 

 

• Zonnepanelen op het water, zoals bijvoorbeeld in Zwolle is toegepast voor het 

grootste drijvende zonnepark van Europa. 

• Kleinere windturbines dan voorgesteld, die bovendien stiller zijn en volgens onze 

berekeningen zelfs efficiënter blijken. Wij stellen ons het formaat voor zoals we al 

hebben staan aan de A1. 

• De windturbines verdelen over meerdere gebieden dan enkel de focusgebieden 3 

en 13. 

• Aan energie uit de stroming van de IJssel is ook gedacht. Deze techniek is echter 

nog in een te vroeg stadium van ontwikkeling om mee te nemen in onze 

overwegingen. 

https://www.h2owaternetwerk.nl/h2o-actueel/zwolle-heeft-grootste-drijvende-zonnepark-van-europa
https://www.h2owaternetwerk.nl/h2o-actueel/zwolle-heeft-grootste-drijvende-zonnepark-van-europa


Tenslotte 

Wij zullen ons samen, met iedereen die zich direct en 

indirect inzet binnen DeventerWint, sterk maken om 

de belangen, wensen en rechten van de getroffen 

omwonende te verdedigen.   

 
Afbeeldingen 

EAZ-molen: RTVNoord.nl 

Uppelse windwokkel Altena: ATV 

Windmolen: DutchVentus 

 

 

 

Agenda week 14 

Datum Tijd Afspraak en toelichting 

6 april 19.30 Wekelijkse vergadering van de Stuurgroep 

7 april 19.30  Wekelijkse vergadering werkgroep Lobby 

7 april 20.00 Wekelijkse vergadering werkgroep Communicatie 

10 april 12.00 Fietsen met wethouder Verhaar en de heren Hettinga en Noor, plus een 

vertegenwoordiging van DeventerWint 

10 april 14.00  Fietsen met D66 en een vertegenwoordiging van DeventerWint 

 
 
 
 
 
 
 
 

 

https://www.rtvnoord.nl/nieuws/166879/E-A-Z-Wind-levert-windmolens-met-een-ambachtelijke-uitstraling
https://www.youtube.com/watch?v=RxqzK4jV59g
https://www.tubantia.nl/rijssen-holten/eigen-windmolen-voor-25-mille-dutchventus-rijssen-bestormt-de-markt~abb62d58/

